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 PROTOKÓŁ nr II/24 

sesji Rady Powiatu w Gryfinie 

w dniu 27 maja 2024 r. 

   

II sesja Rady Powiatu w Gryfinie odbyła się w dniu 27 maja 2024 r. o godz. 14.00 w sali obrad 

Starostwa Powiatowego w Gryfinie przy ul. Sprzymierzonych 4. Posiedzenie otworzył 

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Hubert Andrych i stwierdził, że zgodnie z listą 

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczyło 19 Radnych, co wobec ustawowego składu 

Rady wynoszącego 19 osób stanowiło kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji (lista obecności radnych - zał. nr 1). Ponadto w posiedzeniu wzięli udział zaproszeni 

goście (zał. nr 2). 

 

I. Sprawy regulaminowe:   

Przewodniczący Rady Hubert Andrych powitał zebranych, Zarząd Powiatu, Radę Powiatu, 

Wójta Starego Czarnowa Bartosz Biegus, Przewodniczącego Rady Starego Czarnowa Jakuba 

Cymermana, przedstawicieli służb mundurowych, kierowników jednostek organizacyjnych 

Powiatu, pracowników Starostwa Powiatowego w Gryfinie, przedstawicieli lokalnych mediów, 

mieszkańców oraz wszystkich, którzy obserwują obrady przez Internet. 

Przewodniczący Rady powołał na protokolantów Dominikę Konopnicką i Magdalenę 

Romankiewicz.  Przewodniczący przedstawił porządek obrad i zarządził głosowanie  

nad porządkiem obrad, który został przyjęty jednogłośnie: 19 za; 0 wstrz.; 0 przeciw, stanowi 

zał. nr 3). Imienne głosowanie stanowi zał. nr 4.  

Przewodniczący Rady powiedział, że Radni otrzymali projekt protokołu nr I/24 sesji Rady 

Powiatu z dnia 7 maja 2024 r., do którego nie wpłynęły żadne uwagi. Przewodniczący zarządził 

głosowanie, w wyniku którego protokół został przyjęty jednogłośnie (19 za; 0 wstrz.;  

0 przeciw). Imienne głosowanie stanowi zał. nr 4. 

II. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie powołania stałej Komisji 

Budżetu Rady Powiatu w Gryfinie, ustalenia jej składu osobowego i określenia 

przedmiotu jej działania (druk nr 1/II); 
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Przewodniczący Rady Hubert Andrych otworzył dyskusję, zamknął dyskusję,  

a następnie w obecności 19 Radnych zarządził głosowanie imienne nad projektem uchwały 

Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie powołania stałej Komisji Budżetu Rady Powiatu  

w Gryfinie, ustalenia jej składu osobowego i określenia przedmiotu jej działania: 

za - 19,  

przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0. 

Uchwała nr II/5/2024 w sprawie powołania stałej Komisji Budżetu Rady Powiatu  

w Gryfinie, ustalenia jej składu osobowego i określenia przedmiotu jej działania, została 

podjęta jednogłośnie. Imienne głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu  

w Gryfinie stanowi zał. nr 4. 

III. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie powołania Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu w Gryfinie i ustalenia jej składu osobowego (druk  

nr 2/II);  

Przewodniczący Rady Hubert Andrych przedstawił projekt uchwały następnie otworzył 

dyskusję. 

Radny Grzegorz Dobrowolski zapytał, czy nie ma Wiceprzewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej. 

Przewodniczący Rady Hubert Andrych odpowiedział, że Statut Powiatu Gryfińskiego 

nie przewiduje funkcji wiceprzewodniczącego komisji, jedynie powołuje się 

przewodniczących komisji i członków komisji.  

Radny Grzegorz Dobrowolski powiedział, że zwykle było tak, że był przewodniczący 

komisji, jego zastępca i członkowie. Ustalając przewodniczącego komisji, właśnie 

zgłosiliśmy Panią Przewodniczącą, jak również Pana Wiceprzewodniczącego Komisji – na 

co wyraziliśmy zgodę. Stąd Radnego zdziwienie i zapytanie, dlaczego nie ma 

Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący Rady Hubert Andrych powiedział, że wygląda to w ten sposób,  

że wybrany jest Przewodniczący Komisji i skład Komisji. W przypadku braku 
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przewodniczącego na posiedzeniu Komisja wybiera ze swojego grona 

wiceprzewodniczącego do prowadzenia tych obrad. Jest to podyktowane tym, że mogłaby 

zaistnieć hipotetycznie sytuacja, że nie byłoby ani przewodniczącego ani 

wiceprzewodniczącego, dlatego właśnie komisja wybiera przewodniczącego na ten czas. 

Radny Paweł Nikitińki powiedział, że prosi aby przede wszystkim Pani Marianna Kozik 

nie poczuła się urażona, bo to nie jest w żaden sposób wymierzone w jej osobę, natomiast 

chciałby wyrazić swój pogląd, iż dobrym obyczajem jest aby Komisją Rewizyjną  

w jednostce samorządu terytorialnego kierował jednak przedstawiciel klubu opozycyjnego. 

Pewnie zostanie użyty argument, że klub nie został jeszcze formalnie zgłoszony. To 

prawda. Natomiast nie jest to praktyka odosobniona na terenie Powiatu Gryfińskiego, bo 

zdarza się ona często. Oczywiście jeżeli tej refleksji nie będzie, Radny zagłosuje za takim 

składem komisji. Jednak proponuje, aby to przemyśleć, bo dobry obyczaj i kultura 

polityczna budowana jest przez kadencje, przez lata. I warto to robić za każdym razem. 

Przewodniczący Rady Hubert Andrych zapytał, czy Radny składa w tej sprawie wniosek. 

Radny Paweł Nikitińki powiedział, że nie będzie składał wniosku, bo wolałbym, żeby taki 

wniosek wyszedł akurat od tych, którzy mają większość w Radzie Powiatu, bo nasz wniosek 

będzie z góry przesądzony. Jeszcze raz podkreślił, że w żaden sposób nie jest to wymierzone 

personalnie w panią Mariannę Kozik, bo chodzi tu o budowanie pewnej kultury i tradycji 

w Powiecie Gryfińskim, tak jak jest w wielu innych jednostkach samorządu terytorialnego.  

Przewodniczący Rady Hubert Andrych zamknął dyskusję, a następnie w obecności  

19 Radnych zarządził głosowanie imienne nad projektem uchwały Rady Powiatu  

w Gryfinie w sprawie w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Gryfinie 

i ustalenia jej składu osobowego: 

za - 19,  

przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0. 

Uchwała nr II/6/2024 w sprawie w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

w Gryfinie i ustalenia jej składu osobowego, została podjęta jednogłośnie. Imienne 

głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie stanowi zał. nr 4. 
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IV. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie powołania Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Gryfinie i ustalenia jej składu osobowego 

(druk nr 3/II); 

Przewodniczący Rady Hubert Andrych otworzył dyskusję, zamknął dyskusję,  

a następnie w obecności 19 Radnych zarządził głosowanie imienne nad projektem uchwały 

Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Powiatu w Gryfinie i ustalenia jej składu osobowego: 

za - 19,  

przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0. 

Uchwała nr II/7/2024 w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Powiatu w Gryfinie i ustalenia jej składu osobowego, została podjęta jednogłośnie. Imienne 

głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie stanowi zał. nr 4. 

V. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany uchwały  

nr III/21/2018 Rady Powiatu w Gryfinie z dnia 20 grudnia 2018 r. w sprawie 

ustalenia wysokości diet radnych Powiatu Gryfińskiego (druk nr 4/II);  

Przewodniczący Rady Hubert Andrych poprosił Kierownika Biura Obsługi Rady  

i Zarządu Panią Agnieszkę Jackiewicz o omówienie projektu uchwały. 

Kierownik Biura Obsługi Rady i Zarządu Agnieszka Jackiewicz powiedziała, że projekt 

uchwały, który został Państwu Radnym przedstawiony, reguluje tylko wypłaty diet  

w zakresie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Jest to potrzebne, ponieważ do tej pory 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji spotykała się tylko w miarę potrzeb, czyli w momencie, 

kiedy był do rozpatrzenia wniosek, skarga lub petycja. Komisja obecnie będzie pracowała 

tak, jak każda inna komisja, w związku z czym zachodzi konieczność dokonania regulacji. 

Przewodniczący Rady Hubert Andrych otworzył dyskusję, zamknął dyskusję,  

a następnie w obecności 19 Radnych zarządził głosowanie imienne nad projektem uchwały 

Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany uchwały nr III/21/2018 Rady Powiatu  

w Gryfinie z dnia 20 grudnia 2018 r. w sprawie ustalenia wysokości diet radnych Powiatu 

Gryfińskiego: 
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za - 19,  

przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0. 

Uchwała nr II/8/2024 w sprawie zmiany uchwały nr III/21/2018 Rady Powiatu w Gryfinie 

z dnia 20 grudnia 2018 r. w sprawie ustalenia wysokości diet radnych Powiatu 

Gryfińskiego, została podjęta jednogłośnie. Imienne głosowanie nad projektem uchwały 

Rady Powiatu w Gryfinie stanowi zał. nr 4. 

VI. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie upoważnienia 

Wiceprzewodniczących Rady Powiatu w Gryfinie (druk nr 5/II); 

Przewodniczący Rady Hubert Andrych poprosił Kierownika Biura Obsługi Rady  

i Zarządu Panią Agnieszkę Jackiewicz o omówienie projektu uchwały. 

Kierownik Biura Obsługi Rady i Zarządu Agnieszka Jackiewicz powiedziała, że jest to 

krótki, techniczny projekt uchwały. Zgodnie z ustawą o samorządzie powiatowym 

upoważnienia dla Przewodniczącego Rady wystawiają Wiceprzewodniczący. W związku  

z tym jest propozycja taka, że jeden i drugi Wiceprzewodniczący pod nieobecność tego 

pierwszego takie upoważnienie wyjazdu służbowego wystawia dla Przewodniczącego 

Rady. 

Przewodniczący Rady Hubert Andrych otworzył dyskusję, zamknął dyskusję,  

a następnie w obecności 19 Radnych zarządził głosowanie imienne nad projektem uchwały 

Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie upoważnienia Wiceprzewodniczących Rady Powiatu 

w Gryfinie: 

za - 19,  

przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0. 

Uchwała nr II/9/2024 w sprawie upoważnienia Wiceprzewodniczących Rady Powiatu  

w Gryfinie, została podjęta jednogłośnie. Imienne głosowanie nad projektem uchwały Rady 

Powiatu w Gryfinie stanowi zał. nr 4. 
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VII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie delegowania radnych  

do prac w Komisji Bezpieczeństwa i Porządku (druk nr 6/II); 

Przewodniczący Rady Hubert Andrych poprosił Wicestarostę Gryfińskiego Pana 

Wojciecha Konarskiego o omówienie projektu uchwały. 

Wicestarosta Gryfiński Pan Wojciech Konarski powiedział, że zgodnie z ustawą  

o samorządzie powiatowym Starosta za pomocą Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

realizuje zadania Starosty w zakresie zwierzchnictwa nad administracją zespoloną  

i służbami oraz innych zadań dotyczących porządku publicznego i bezpieczeństwa. Ustawa 

określa skład Komisji, między innymi Rada Powiatu wskazuje w uchwale dwóch swoich 

przedstawicieli do prac w tej Komisji. Oczywiście Komisja składa się z przedstawicieli 

służb mundurowych, inspekcji i straży, w tym wypadku Policji. I o to już Pani Starosta 

wystąpiła a służby zgłosiły swoich przedstawicieli. Również Państwo Radni sami zgłaszali 

się do pracy w tej komisji, byli to Pan Radny Hubert Krysiak i Pani Radna Anna Pastuła. 

Komisja obraduje w miarę potrzeb, tak jak uzna to Pani Starosta za potrzebne.  

Przewodniczący Rady Hubert Andrych otworzył dyskusję, zamknął dyskusję, 

poinformował, że do prac w tej Komisji deleguje się Radnych Annę Pastułę i Huberta 

Krysiaka, a następnie w obecności 19 Radnych zarządził głosowanie imienne nad projektem 

uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie delegowania radnych do prac w Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku: 

za - 19,  

przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0. 

Uchwała nr II/10/2024 w sprawie delegowania radnych do prac w Komisji Bezpieczeństwa 

i Porządku, została podjęta jednogłośnie. Imienne głosowanie nad projektem uchwały Rady 

Powiatu w Gryfinie stanowi zał. nr 4. 

VIII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

Starosty Gryfińskiego (druk nr 7/II); 

Posiedzenie opuściła Starosta Gryfiński Ewa Dudar (19-1=18). 
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Przewodniczący Rady Hubert Andrych poprosił Naczelnika Wydziału Organizacji  

i Informacji Panią Agnieszkę Turek o przedstawienie projektu uchwały. 

Naczelnik Wydziału Organizacji i Informacji Pani Agnieszka Turek powiedziała,  

że przedstawiony projekt uchwały dotyczy ustalenia wynagrodzenia Pani Starosty.  

Z ustawy o samorządzie powiatowym wynika, że Rada jest właściwa do podjęcia uchwały 

w sprawie ustalenia wynagrodzenia starosty. W związku z tym, że Pani Ewa Duda została 

wybrana na funkcję starosty 7 maja, zasadnym jest ustalenie tego wynagrodzenia. 

Generalną zasadą z kolei zgodnie z ustawą o pracownikach samorządowych jest  

że wynagrodzenie starosty musi się zamknąć jako minimalne wynagrodzenie od 14 435,20 

zł i nie może przekroczyć kwoty 20 041,50 zł. Jeżeli chodzi o szczegóły to wynagrodzenie 

zasadnicze maksymalnie może zostać ustalone na poziomie 10 430,00 zł, dodatek  

za wieloletnią pracę przysługuje ustawowo i zależy od stażu pracy od 5% do 20%, dodatek 

funkcyjny maksymalnie może wynieść 3 450,00 zł, natomiast dodatek specjalny jest stałym 

składnikiem wynagrodzenia i powinien wynieść 30% od łącznego wynagrodzenia 

zasadniczego i dodatku funkcyjnego. Oczywiście to Rada ustala i proponuje konkretne 

wynagrodzenie. 

Wicestarosta Gryfiński Wojciech Konarski powiedział, że Państwo Radni otrzymali 

projekt uchwały bez wyszczególnionych kwot. Upoważniony przez Zarząd, który 

przygotowywał uchwałę, po dyskusji z wyłączeniem oczywiście Pani Starosty, proponuje, 

aby wynagrodzenie zasadnicze ustalić w maksymalnej kwocie tj. 10 430 zł brutto. Dodatek 

funkcyjny w kwocie 3 350,00 zł brutto. Dodatek za wieloletnią pracę oczywiście wynika  

z posiadanego stażu pracy i dodatek specjalny w wysokości wynikającej z rozporządzenia. 

Łączna kwota brutto wynosi 20 000 zł, czyli bez tych 41,50 zł. Jest to wynagrodzenie takie, 

jakie miał dotychczas Starosta Gryfiński. Państwo Radni mają również dołączone 

uzasadnienie opisujące z jakiego tytułu wynika proponowane wynagrodzenie i zakres 

odpowiedzialności oraz obowiązków wynikających z ilości jednostek, które Starosta 

również nadzoruje, współpracy między innymi z administracją zespoloną i ta część, której 

czasami jako Radni Powiatowi nie widzimy, a dotyczy gospodarowania nieruchomościami 

Skarbu Państwa. 

Przewodniczący Rady Hubert Andrych otworzył dyskusję. 
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Radny Paweł Nikitiński poprosił Panią Naczelnik, żeby przypomniała zapis paragrafu 1 

ustępu 4, tj. dodatek specjalny w wysokości wynikającej z rozporządzenia w sprawie 

wynagradzania pracowników samorządowych. Czy w tym rozporządzeniu jest mowa  

o trzydziestu procentach czy do trzydziestu procent? 

Naczelnik Wydziału Organizacji i Informacji Pani Agnieszka Turek powiedziała,  

że w trzydziestu procentach, jest to stały składnik bez zmian, nie ma żadnych widełek. 

Przewodniczący Rady Hubert Andrych zamknął dyskusję, odczytał projekt uchwały,  

a następnie w obecności 18 Radnych zarządził głosowanie imienne nad projektem uchwały 

Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Gryfińskiego: 

za - 16,  

przeciw - 2, 

wstrzymało się - 0. 

Uchwała nr II/11/2024 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Gryfińskiego, została 

podjęta większością głosów. Imienne głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu  

w Gryfinie stanowi zał. nr 4. 

Na posiedzenie wróciła Starosta Gryfiński Ewa Dudar (18+1=19). 

IX. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie udzielenia dotacji  

z przeznaczeniem na realizowane w 2024 roku prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków lub ujętych w gminnej ewidencji zabytków, położonych na terenie 

powiatu gryfińskiego (druk nr 8/II);  

Przewodniczący Rady Hubert Andrych poprosił Naczelnika Wydziału Edukacji, 

Kultury, Sportu i Turystyki Panią Elżbietę Lorenowicz-Bień o przedstawienie projektu 

uchwały. 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Elżbietę Lorenowicz-Bień 

powiedziała, że przekazany Państwu Radnym projekt uchwały jest to realizacja budżetu na 

2024 rok w zakresie udzielania dotacji na prace właśnie konserwatorskie. Jest to 

realizowane zgodnie z przyjętym przez Radę Powiatu regulaminem (ogłoszoną procedurą). 
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Na ogłoszenie wpłynęły dwa wnioski i to są takie wnioski, które zostały wymienione  

w załączniku do uchwały. Jest to wniosek o udzielenie dotacji dla Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. MB Różańcowej w Wełtyniu oraz wniosek osoby fizycznej. Jeżeli 

chodzi o parafię to nazwa zadania i dotowanie przedmiot dotowania tj. konserwacja 

gotyckich malowideł ściennych. Natomiast jeżeli chodzi o drugi wniosek, który złożyła 

osoba fizyczna, to jest to przebudowa przybudówki pałacu w Gądnie. Z uwagi na środki, 

które zostały zabezpieczone w budżecie powiatu Komisja, która weryfikowała te wnioski, 

przekazała dalej Zarządowi i proponuje udzielenie obydwu wnioskodawcom dotacji  

w równej kwocie po 10 000,00 zł na każde zadanie. 

Przewodniczący Rady Hubert Andrych otworzył dyskusję. 

Radny Hubert Krysiak zapytał, na jaką kwotę wnioskowała osoba fizyczna. Czy 

wnioskowała ona właśnie dokładnie o kwotę 10 000 zł, czy być może wyższą? Z czego 

wynika to, że jest to maksymalna kwota jaką powiat może przeznaczyć na taką działalność? 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Elżbietę Lorenowicz-Bień 

powiedziała, że w budżecie powiatu jest kwota tylko i wyłącznie 20 000,00 zł na dotacje  

na prace konserwatorskie. Obydwa wnioski opiewały na kwotę 20 000,00 zł każdy, 

ponieważ tych środków nie ma więcej propozycja jest udzielenia obydwu podmiotom  

po 10 000.00 zł. 

Przewodniczący Rady Hubert Andrych zamknął dyskusję, a następnie w obecności  

19 Radnych zarządził głosowanie imienne nad projektem uchwały Rady Powiatu  

w Gryfinie w sprawie udzielenia dotacji z przeznaczeniem na realizowane w 2024 roku 

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych  

do rejestru zabytków lub ujętych w gminnej ewidencji zabytków, położonych na terenie 

powiatu gryfińskiego: 

za - 19,  

przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0. 

Uchwała nr II/12/2024 w sprawie udzielenia dotacji z przeznaczeniem na realizowane  

w 2024 roku prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 

wpisanych do rejestru zabytków lub ujętych w gminnej ewidencji zabytków, położonych 
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na terenie powiatu gryfińskiego, została podjęta jednogłośnie. Imienne głosowanie nad 

projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie stanowi zał. nr 4. 

X. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany budżetu powiatu  

na 2024 rok (druk nr 9/II); 

Przewodniczący Rady Hubert Andrych otworzył dyskusję, zamknął dyskusję,  

a następnie w obecności 19 Radnych zarządził głosowanie imienne nad projektem uchwały 

Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany budżetu powiatu na 2024 rok: 

za - 18,  

przeciw - 0, 

wstrzymało się - 1. 

Uchwała nr II/13/2024 w sprawie zmiany budżetu powiatu na 2024 rok, została podjęta 

większością głosów. Imienne głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu  

w Gryfinie stanowi zał. nr 4. 

XI. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 2024-2039 (druk nr 10/II); 

Przewodniczący Rady Hubert Andrych otworzył dyskusję, zamknął dyskusję,  

a następnie w obecności 19 Radnych zarządził głosowanie imienne nad projektem uchwały 

Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Gryfińskiego na lata 2024-2039: 

za - 17,  

przeciw - 0, 

wstrzymało się - 2. 

Uchwała nr II/14/2024 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Gryfińskiego na lata 2024-2039, została podjęta większością głosów. Imienne głosowanie 

nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie stanowi zał. nr 4. 

XII. Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu w Gryfinie (druk nr 11/II). 
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Starosta Gryfiński Ewa Dudar powiedziała, że w okresie międzysesyjnym Zarząd pracował 

na dwóch posiedzeniach. Państwo Radni otrzymali sprawozdanie z prac Zarządu w skróconej 

formie. Dwa pierwsze posiedzenia były przede wszystkim nastawione na zorganizowanie pracy 

nowej Rady i Zarządu tj. udzielanie upoważnień staroście, wicestaroście oraz uchwały, które 

pojawiły się na dzisiejszej sesji Rady Powiatu. Omawiany był również raport o stanie powiatu, 

który oczywiście zostanie Państwu Radnym przedstawiony i będzie podlegał ocenie  

na czerwcowej sesji. Z takich spraw, które determinują prace Rady, Starosta zwróciła uwagę 

na zagadnienia związane z drogami. W sprawach dróg Zarząd podejmował rozstrzygnięcia 

dotyczące m.in. „Bieżącego utrzymania dróg powiatowych na terenie powiatu gryfińskiego,  

w sezonie 2024/2025 z podziałem na 2 zadania”. Jest to kwota około miliona, która jest 

zabezpieczona w budżecie powiatu. Przetarg, który się odbył przygotowany był z podziałem  

na dwa zadania: bieżące utrzymanie w części północnej i południowej powiatu. Takim 

granicznym punktem rozdzielenia naszego powiatu jest droga krajowa nr 26. Zarząd zajmował 

się też wnioskiem dotyczącym poprawy systemu odwodnienia w miejscowości Bartkowo. 

Zarząd zdecydował się na wykonanie obustronnego odwodnienia skarpowego, aby poprawić 

sytuację. Jednocześnie Zarząd dokonał unieważnienia postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego pn. „Poprawa bezpieczeństwa niechronionych uczestników ruchu, poprzez 

budowę aktywnych przejść dla pieszych na skrzyżowaniu ulic powiatowych w Trzcińsku-

Zdroju”, ze względu na znacznie wyższą kwotę z przetargu. Natomiast na kolejnym Zarządzie 

pojawiła się oferta, która pozwoli na zrealizowanie tego zadania. Zarząd, według kompetencji, 

wybrał również przedstawiciela Powiatu Gryfińskiego do Stowarzyszenia Gmin Polskich 

Euroregion Pomerania, którym została Pani Radna Beata Piekarz. Jest to osoba, która 

organizowała wsparcie z funduszy pomocowych w okresie pandemii, co pozwoliło uzyskać 

komputery dla uczniów. Następnie Zarząd zatwierdził przedstawioną koncepcję programowo-

przestrzenną na zadanie pn. „Rozbudowa Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczo 

Psychiatrycznego w Nowym Czarnowie Szpitala Powiatowego w Gryfinie”. Otrzymaliśmy 

środki z Polskiego Ładu (edycja VIII) w wysokości 7 650 000 zł. Bardzo zależy nam  

na poszerzaniu oferty szpitala, ale przede wszystkim na zwiększaniu bazy łóżkowej na oddziale 

psychiatrycznym, ponieważ tutaj kontrakt jest „atrakcyjny”, przez co generalnie może 

równoważyć inne działalności szpitala. To zadanie zostało podzielone na trzy etapy, przy czym 

z Polskiego Ładu z tego, z którego dostaliśmy już środki w wysokości prawie 8 milionów 

złotych wystarczy na jedną część, tj. zwiększenie bazy łóżkowej, najpierw o 27. Takie 

trzyetapowe działanie pozwoli na to, że w momencie remontu części już istniejącej, będzie 

możliwość przeprowadzenia pacjentów w miejsce nowo powstałego budynku. A potem trzecia 
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część to dostosowanie do stawianych wymagań tego typu placówkom, czyli uruchomienie 

strefy rehabilitacji oraz dostosowania gabinetów do potrzeb pacjentów z takimi problemami. 

Zabezpieczamy najpierw część, którą mamy z Polskiego Ładu na rozbudowę Zakładu 

Pielęgnacyjno-Opiekuńczo Psychiatrycznego w Nowym Czarnowie. Jeżeli chodzi o pracę 

Zarządu, to generalnie zawsze determinują nas sprawy drogowe, które bardzo często się 

pojawiają. Najczęściej padały zapytania o remonty cząstkowe, czyli o łatanie dziur, które 

realizowane jest w podziale na cztery zadania. Nasz powiat jest bardzo duży i posiada ponad 

630 kilometrów dróg powiatowych. Zadanie pierwsze to gminy Stare Czarnowo i Gryfino, 

gdzie prace zaawansowane są w 80%. Zadanie drugie to gminy Banie i Widuchowa – 

zaplanowane prace do załatania są wykonane już w 100%, oczywiście na tyle, ile starczyło 

środków. Zadanie trzecie to gminy Chojna i Cedynia również wykonane w 100%. Zadanie 

czwarte to gminy Moryń, Trzcińsko Zdrój i Mieszkowice – wykonany plan w 100%. Pojawiły 

się też zapytania o koszenie. Planuje się maksymalnie trzy pokosy w ramach posiadanych 

środków. To były kluczowe informacje, które pojawiły się w sprawozdaniu. Przyjmowaliśmy 

gros materiałów, które będą dopiero przedmiotem sprawozdania na kolejną sesję, chociażby 

sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi i wiele 

innych. To wszystko będzie miało odzwierciedlenie w projektach uchwał Rady Powiatu. Jeżeli 

są pytania, czy w formie ustnej, czy pisemnej, udzielimy odpowiedzi. 

Radny Grzegorz Dobrowolski powiedział, że chciałby odnieść się do bieżących remontów 

dróg na trasie Steklno-Babinek, chociaż zgłaszaliśmy usterkę jak tylko wynikła,  

bo jadąc do pracy a później z niej wracając nie widział dziury i praktycznie dwie godziny 

później na mostku przed Babinkiem zrobiło się bardzo niebezpieczne urwisko. Radny zgłosił 

to razem z Radnym Gminy Banie na Policję i miejsce to zostało zabezpieczone na noc. 

Natomiast służby przyjechały, usunęły bieżącą dziurę, po prostu zasypali ją, natomiast nie 

usunęli przyczyny usterki. Tam prawdopodobnie bobry podkopują się. Z wierzchu dziura jest 

zasypana natomiast głębiej na odcinku środkowym jezdni pewnie jest jakaś szczelina. Wymaga 

to natychmiastowego przeglądu, ewentualnie przymierzenia się do remontu. Druga sprawa to 

taka, że Powiatowy Zarząd Dróg faktycznie łatał drogi od Steklna do Babinka i zatrzymał się 

w połowie miejscowości, nie dokończył łatania, gdzie na 50 metrach można zliczyć około 30 

dziur obok siebie i jeszcze kwadratowy spowalniacz. Na zapytanie, dlaczego nie łatają do końca 

tych dziur, wykonawcy odnieśli się w ten sposób, że wiedzą że Gmina Banie w najbliższym 

czasie ma remontować tę drogę. Ten najbliższy czas to jest niewiadomy, czy będzie to miesiąc, 

dwa czy trzy i po prostu odstąpiono od dokończenie łatania dziur mówiąc, że już tego zadania 
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nie wykonają. Jest to trochę niepoważne, ponieważ dziury są tam głębokie i to w środku 

miejscowości, co wymaga natychmiastowego usunięcia tych usterek.  

(dot. pismo znak: BRZ.0002.2.2024.DK) 

Przewodniczący Rady Hubert Andrych poprosił Radnych do składania zapytań i interpelacji 

w następnym punkcie porządku obrad, do tego przeznaczonym.  

Wiceprzewodniczący Rady Arkadiusz Łysik odniósł się do powyższej wypowiedzi Radnego  

G. Dobrowolskiego, doprecyzowując, że inwestycję na drodze Banie realizuje Gmina Banie, 

która uzyskała ponad 3,5 miliona złotych dotacji, w tym m.in. będzie remontowana droga  

w m. Babinek. Jest już wyłoniony wykonawca, prace rozpoczęli, tylko najpierw na innych 

drogach (Banie, Babinek, Swobnica). 

Radny Paweł Nikitiński powiedział, że wróci do swojego zapytania w części interpelacje  

i zapytania, chciałby aby Pani Starosta trochę więcej powiedziała o środkach, jakie 

pozyskaliśmy na rozbudowę szpitala i tej oferty. Jest to temat szczególnie interesujący. Radny 

miałby kilka pytań, ale odniesie się do tego może w części dotyczącej interpelacji i zapytań. 

Radny Grzegorz Dobrowolski powiedział, że chciałby uzupełnić, że kiedy konsultował 

sprawę będąc w Gminie Banie z Panem Mieczysławem, na kiedy jest prognozowana realna 

przebudowa drogi to nie otrzymał jednoznacznej odpowiedzi, gdyż może to być za miesiąc, 

dwa a nawet trzy z uwagi na to, że prace wykonuje firma Strabag, która wygrała przetarg. 

Oczekiwanie na naprawę, w obecnym stanie jest niewyobrażalne.  

XIII. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady Hubert Andrych powiedział, że w okresie międzysesyjnym nie 

wpłynęła żadna interpelacja. Czy ktoś chciałby zgłosić? 

Interpelacja Nr 1/24 Radnego Kamila Frelichowskiego dot. poprawy bezpieczeństwa  

na drodze powiatowej w miejscowości Gardno (zał. nr 5).   

„W związku ze zgłaszanymi uwagami mieszkańców miejscowości Gardno,  zwracam się   

z prośbą o podjęcie przez Starostwo w Gryfinie następujących  czynności :  

1. Wykoszenie traw od ronda w Gardnie w kierunku Wysokiej Gryfińskiej (w pasie drogowym 

wzdłuż ścieżki rowerowej) 
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2. Przedstawienie harmonogramu wykaszania traw w roku 2024 na działkach należących do 

Powiatu w miejscowości Gardno.   

3. Oczyszczenie drogi powiatowej w miejscowości Gardno z kęp trawy, (która rośnie pomiędzy 

jezdnią a chodnikami), od ronda w Gardnie w kierunku Wysokiej Gryfińskiej.” 

 

Interpelacja Nr 2/24 Radnego Kamila Frelichowskiego dot. wpływu likwidacji przedmiotu 

Historia i Teraźniejszość na zatrudnienie nauczycieli tego przedmiotu w szkołach 

ponadpodstawowych będących jednostkami organizacyjnymi Powiatu Gryfińskiego (zał. nr 6).   

„Zgodnie z podpisanym 20 maja br. przez Ministra Edukacji rozporządzeniem w sprawie zmian 

w ramowym planie nauczania na rok 2024/2025 przedmiot Historia i Teraźniejszość zostanie 

zlikwidowany w klasach pierwszych szkół ponadpodstawowych, a w latach następnych,  

w kolejnych klasach i semestrach, aż do całkowitego wygaszenia tego przedmiotu. 

W związku z powyższym zwracam się z zapytaniem dotyczącym sytuacji w szkołach 

ponadpodstawowych będących jednostkami organizacyjnymi Powiatu Gryfińskiego: 

1) Ilu nauczycielom zatrudnionym na czas określony zostaną wygaszone umowy bez możliwości 

kontynuacji zatrudnienia? 

2) Ilu nauczycielom zostanie rozwiązany stosunek pracy na podstawie umów na czas 

nieokreślony  (na podstawie art. 20 Karty Nauczyciela) i powstanie konieczności wypłaty 

odprawy lub do przebywania tych nauczycieli przez 6 miesięcy w stanie nieczynnym 

3) Czy dojdzie do ograniczenia zatrudnienia nauczycieli (art. 20 w związku z art. 22 Karty 

Nauczyciela) do wymiaru nie niższego niż ½ obowiązkowego wymiaru zatrudnienia? 

4) Czy dojdzie do uzupełnianie zatrudnienia w innej szkole (art. 22 Karty Nauczyciela)  

do wymiaru nie wyższego niż ½ obowiązkowego wymiaru zatrudnienia? 

5) Czy dojdzie do uzupełnienia zatrudnienia nauczycieli w ramach innych przedmiotów,  

do których mają kwalifikacje pedagogiczne?” 

 

Starosta Gryfiński Ewa Dudar powiedziała, że odpowiedź zostanie udzielona na piśmie,  

ale dodała, że Zarząd również zajmował się arkuszami organizacyjnymi. Jak Państwo Radni 

wiedzą, do końca maja jest ruch kadrowy. W żadnej z naszych placówek nie ma zwolnień z tytułu 

m.in. przytoczonej sytuacji przez Radnego K. Frelichowskiego, ani z żadnego innego też powodu. 

Generalnie Wydział Edukacji bardzo mocno śledzi zmiany w naborze, ale też w ilości 

absolwentów, którzy trafiają do naszych szkół ponadpodstawowych. Nasze placówki zatrudniają 

nauczycieli emerytów jeżeli jest taka potrzeba. Polityka kadrowa prowadzona w naszych 

placówkach jest taka, że staramy się być o krok do przodu z tym, co będzie się działo  
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w następnym roku. Chętnie wyrażaliśmy również zgodę na pracę w nadgodzinach dla 

nauczycieli. W związku z tym, my dopasowujemy swoje działania, politykę kadrową do realnych 

potrzeb i do tej pory się nie zdarzyło, żebyśmy byli zaskoczeni.  

Przewodniczący Rady Hubert Andrych przypomniał, że interpelacje należy składać  

na stosownych drukach, które dostępne są w Biurze Obsługi Rady i Zarządu, także w trakcie 

sesji. 

Zapytanie Nr 7/24 Radnego Remigiusza Rzepczaka  

Powiedział, że w poprzedniej kadencji składał interpelację dotyczącą ulicy Krótkiej w Zielinie. 

Jaki jest obecnie stan tej sprawy, ponieważ były podejmowane różne działania m.in. dotarcie 

do dokumentacji związanej z tą ulicą. Radny dodał, że napisze zapytanie, uszczegółowi je  

i formalnie złoży przesyłając do Biura Rady. Tam też pozwoli sobie zapytać o zadanie czwarte: 

drogi Mieszkowice, Moryń i Trzcińsko-Zdrój, bo tak, jak Pani Starosta wspomniała już środki 

na to przewidziane zostały wykorzystane, ale ponieważ mieszkańcy nieraz o to dopytują  

to pozyska wiedzę, których dróg to dotyczyło, na jakich odcinkach przeprowadzane były prace. 

 (treść zapytania nr 7/24 stanowi zał. nr 7).   

 

Zapytanie Nr 3/24 Radnego Huberta Krysiaka (zał. nr 8).   

1. „Na jakim etapie realizacji jest odcinek drogi powiatowej pomiędzy Witnicą,  

a Wisławiem w gminie Moryń? 

2. Czy Zarząd Powiatu w Gryfinie ma w planach budowę ciągu pieszo-rowerowego  

z Witnicy do Stacji PKP w Witnicy, jeżeli tak to proszę o informację kiedy, jeżeli nie to 

proszę o wskazanie przyczyny z jakiego powodu pomysł, który wstępnie był 

zaakceptowany nie został zrealizowany? 

3. Czy i kiedy zostaną podjęte kroki w celu dokończenia odcinka drogi pomiędzy 

Mieszkowicami a Macierzą. Chodzi o brakujący fragmentu drogi, nie ujęty w pierwszym 

etapie budowy tej drogi.” 

 

Interpelacja Nr 4/24 Radnego Huberta Krysiaka (zał. nr 9).   

„Proszę o przedstawienie informacji dotyczącej ile i z jakich źródeł finansowych przeznaczono 

pieniędzy na utrzymanie dróg powiatowych, budowę chodników, przejść dla pieszych, 

oznakowanie, budowę nowych dróg, wymianę nakładek asfaltowych itp. Na terenie 
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poszczególnych gmin powiatu gryfińskiego  w latach 2018-2024 podając informację zbiorczą 

ogółem dla każdej z poszczególnych dziewięciu gmin powiatu gryfińskiego.” 

 

Interpelacja Nr 5/24 Radnego Huberta Krysiaka dot. kanalizacji deszczowej w m. Stare 

Objezierze (zał. nr 10).   

„Proszę o interwencję w sprawie wybijającej kanalizacji deszczowej w miejscowości Stare 

Objezierze na odcinku drogi powiatowej pomiędzy drogą wojewódzka nr 125 a świetlicą 

wiejską na drodze nr 1400Z. Informacja od mieszkańców miejscowości Stare Objezierze, 

poruszona na zebraniu wiejskim.” 

 

Interpelacja Nr 6/24 Radnego Huberta Krysiaka dot. inwestycji w zakresie budowy 

chodnika w m. Dolsko (zał. nr 11).   

„Zwracam się z prośbą o zobligowanie wykonawcy inwestycji dotyczącej budowy chodnika  

w miejscowości Dolsko:  

1. Do posprzątania miejscowości z zalegających śmieci, które na placu budowy pozostawili 

pracownicy firmy wykonującej inwestycje, mowa tu o workach po betonie, foliach różnego 

rodzaju czy nawet odpady komunalne. 

2. Mieszkańcy skarżą się na dużą ilość piasku i ziemi, która zalega na jezdni, proszę o jej 

posprzątanie. 

3. Wnoszę prośbę aby na etapie wymiany nakładki asfaltowej w miejscowości Dolsko dokonano 

zmiany lokalizacji progu zwalniającego, w chwili obecnej próg nie spełnia swojego zadania, 

pojazdy poruszające się od strony Morynia, jak i Mętna z duża prędkością wjeżdżają do 

miejscowości i wytracają prędkość dopiero w samym centrum miejscowości, co powoduje, że 

przez większość czasu pojazdy poruszają się z większą prędkością przez cały odcinek. 

Proponuję aby przy projekcie nowej nakładki asfaltowej, uwzględnić budowę dwóch 

spowalniaczy na wlocie i wylocie wspomnianej drogi, dodatkowo samo umiejscowienie progu 

powoduje uciążliwy hałas dla mieszkańców przyległego domu.” 

Radny Grzegorz Dobrowolski powiedział, że chciałby zapytać w odniesieniu  

do wcześniejszej wypowiedzi, czy to bieżące łatanie zostanie dokończone przynajmniej  

do momentu rozpoczęcia pracy ze strony Urzędu Gminy Banie, ponieważ sytuacja jest tam  

naprawdę dramatyczna.  

(dot. pismo znak: BRZ.0002.2.2024.DK) 
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Starosta Gryfiński Ewa Dudar powiedziała, że Wydział Zarządzania Drogami odpowie  

na złożone zapytania. Wiemy jednak, jak wyglądają drogi powiatowe i jest to problem nie tylko 

naszego powiatu, ale większości powiatów. Jeżeli więc jest przewidziany remont to uważa,  

że trzeba będzie się jeszcze uzbroić w cierpliwość, bo jeżeli jest planowana inwestycja to takie 

łatanie dziur byłoby po prostu wyrzucaniem pieniędzy. Starosta rozumie, co Pan Radny 

akcentował, również to, że mieszkańcy muszą się z tym borykać na co dzień. Łatanie dziur 

stanowi coraz większe obciążenie dla powiatu, ze względu na zimę, która była bardzo mokra, 

woda dostawała się w szczeliny, następnie zamarzała, powodowało to rozkruszenie warstwy 

wierzchniej. Stąd problemy takiej natury. Tak, jak Państwo Radni widzą, nasze zadania będą 

oscylowały wokół spraw drogowych, dlatego też dobrym zwyczajem będzie jeżeli poprosimy 

Naczelnika Wydziału Zarządzanie Drogami o obecność na komisjach i udzielanie odpowiedzi  

na sprawy drogowe, aby na bieżąco Państwo Radni wiedzieli, co przekazywać mieszkańcom  

w związku z planowanymi inwestycjami i zadaniami. Na naszych drogach powiatowych będzie 

się wiele działo ze względu na skonsumowanie Polskich Ładów, które są takim kołem 

zamachowym. Na wszystkie złożone interpelacje Wydział Zarządzania Drogami udzieli 

odpowiedzi na piśmie.  

Radny Grzegorz Dobrowolski powiedział, że chciałby jeszcze zapytać odnośnie zakończenia 

łatania dziur, czy jest jakaś kontrola odbioru takich prac. To, co się widzi - łatanie dziur podczas 

deszczowej pogody. Dziury są pozalewane, nie widać ich, wyłaniają się jak już woda odparuje, 

a firma już nie wraca do tego. Jest to jak gdyby wyrzucanie pieniędzy w błoto, gdyż tym 

odcinkiem przejechano, a de facto dziur nie polepiono. Czy właśnie po takim zadaniu jest jakaś 

komisja, która faktycznie odbiera wykonanie danej roboty we właściwy sposób? 

(dot. pismo znak: BRZ.0002.2.2024.DK) 

Radny Hubert Krysiak zapytał, czy w perspektywie finansowania z Unii Europejskiej czy w 

ogóle Zarząd Powiatu poczynił jakieś kroki, żeby pozyskać w nadchodzącej perspektywie 

środki. Czy złożył jakiekolwiek wnioski o dofinansowanie naszych dróg lokalnych? 

Starosta Gryfiński Ewa Dudar powiedziała, że oczywiście odpowiadamy zawsze na wszystkie 

pojawiające się nabory. Nieprzypadkowo w tej chwili zdeterminowani jesteśmy realizacją 

Polskich Ładów, które w postępowaniach zostały przydzielone dla powiatu. Natomiast jesteśmy 

przygotowani na nowe otwarcie. Jeżeli pojawią się środki, to mamy przygotowane  

do zrealizowania inwestycje. Rozpoznanie mamy poczynione w tym zakresie. Dodatkowo, jeżeli 
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chodzi o partnerstwo powiatu IIT (Innych Instrumentów Terytorialnych) mamy przygotowaną 

ścieżkę rowerową, która wchodziła w możliwość zrealizowania tego zadania. Składamy 

wnioski do Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg, jak i do środków dedykowanych z Urzędu 

Marszałkowskiego z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich. Podsumowując na każdą 

pojawiającą się możliwość pozyskania środków jesteśmy zawsze gotowi i aplikujemy.  

Wicestarosta Gryfiński Wojciech Konarski powiedział, że jeżeli chodzi o środki z Unii 

Europejskiej na powiatowe drogi to takowych programów obecnie nie ma, a precyzyjniej jest 

niewiele możliwości. Jedyne to są drogi, które spełniają konkretne kryteria, czyli te które znajdują 

się w korytarzach międzynarodowych tzw. TEN-T. Przykładem jest m.in. wcześniej 

przebudowana droga 1 Maja w Gryfinie, dlatego że rzeka Odra, jak i „Naodrzanka” czyli linia 

kolejowa są drogami TEN-T (Transeuropejska Sieć Transportowa) i dopuszczone były takie 

połączenie dwóch dróg. W zeszłym roku, czyli w nowej perspektywie UE, Powiat złożył też 

wniosek o dofinansowanie w tym wypadku ze środków Unii Europejskiej, dlatego tylko,  

że spełnia on wymogi drogi TEN-T i dotyczy to Gminy Gryfino. Z poprzedniej perspektywy 

unijnej z PROW-u obecnie realizujemy odcinek drogi w gminie Trzcińsko-Zdrój. To są nieliczne 

przypadki kiedy można otrzymać dofinansowanie na drogi powiatowe czy gminne. Zasada jest 

taka, że drogi lokalne powinny być wykonywane w ramach środków krajowych. I tak, jak Pani 

Starosta mówiła z kolei w ramach obszaru Innych Instrumentów Terytorialnych jest możliwość 

budowania ścieżek rowerowych. Powiat ma przygotowaną dokumentację. Jesteśmy 

przygotowani do wykonania ścieżki rowerowej w Gminie Gryfino tj. m. Przyjezierze  

do Morynia. Zresztą kiedy zaczęliśmy to robić Gmina Moryń chyba akurat zaczęła tam robić 

bodajże sieć wodociągową albo kanalizację. Jeszcze pracujemy nad sprawą przesunięcia środków 

na przedłużenie ścieżki rowerowej, jaką wykonujemy w Gminie Cedynia, wzdłuż klasztoru. Tam 

chcemy przesunąć środki około miliona złotych z uwagi na to, że w ramach dyskusji z instytucją 

zarządzającą wcześniejszy projekt powiatu dotyczący zagospodarowania boiska sportowego  

w Chojnie, po prostu nie znajduje tam aprobaty. 

XIV. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  

- brak. 

XV. Sprawy różne, informacje, wolne wnioski.  
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Przewodniczący Rady Hubert Andrych powiedział, że w wykazie pism skierowanym  

do wiadomości Rady Powiatu w Gryfinie znajdowały się: 

 
1. Pismo Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego Departament Ochrony Zabytków, 

znak: DOZ-WD.6530.591.2022.AH z dnia 10 kwietnia 2024 r. dotyczące korekty informacji 

o przyznanej dotacji (zał. nr 12). 

2. Uchwała Nr K.50.44.4.2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Szczecinie z dnia 24 kwietnia 2024 r. w sprawie wydania opinii o sprawozdaniu  

z wykonania budżetu Powiatu Gryfińskiego za 2023 rok wraz z informacją o stanie mienia 

(zał. nr 13). 

3. Zgłoszenie utworzenia Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej i Samorządowej Rady 

Powiatu w Gryfinie (zał. nr 14). 

4. Zgłoszenie utworzenia Klubu Radnych Rady Powiatu w Gryfinie Inicjatywa Samorządowa 

(zał. nr 15). 

5. Pismo Prezydenta Polskiej Izby Gospodarczej Przemysłu Drzewnego znak: WS 07/05/2024 

skierowane do Premiera RP Donalda Tuska (zał. nr 16). 

Przewodniczący Rady Powiatu Hubert Andrych powiedział, że Państwo Radni otrzymali 

druk wniosku o reklamowanie z urzędu radnych od służby wojskowej. Prośba od naczelnika 

Wydziału Zarządzania Kryzysowego o wypełnienie tego dzisiaj. Wpłynęło zaproszenie, które 

dostaną Państwo e-mailem od Biura Obsługi Rady. Zaproszenie od dyrekcji Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Gryfinie. Serdecznie zapraszają Państwa Radnych na dzień 

rodzicielstwa zastępczego połączony z dniem z dniem dziecka, który odbędzie się 8 czerwca  

w godzinach od 10.00 do 13.00 w ośrodku sportu i rekreacji w Gryfinie przy ulicy Sportowej 3. 

Czy w tym punkcie ktoś chciałby zabrać głos? 

Radny Paweł Nikitiński poprosił Panią Starostę być może w informacji, która będzie już  

z prac Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym, pomiędzy tą sesją a kolejną, o nieco szersze 

przybliżenie problematyki związanej z rozbudową szpitala, zwiększeniem oferty w związku ze 

środkami pozyskanymi z Polskiego Ładu. Tak, żebyśmy wyszli trochę z fazy ogólności  

i przeszli do fazy szczegółowości. Radny byłby wdzięczny gdyby Zarząd taką kompleksową 

informację był łaskaw przygotować.   

(Pismo znak: BRZ.0002.2024.DK) 
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XVI. Zakończenie posiedzenia. 

O godz. 15:15 Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Hubert Andrych wobec wyczerpania 

porządku obrad zamknął II sesję Rady Powiatu w Gryfinie. 

Protokół sporządziła: 

Dominika Konopnicka Przewodniczący Rady 

 Hubert Andrych 


